
Betreft: Bespreekpunten bij agendapunt B1 (collegebrief betreffende de beantwoording  
  vragen ex art  41 RvO SP over sloop van sociale huurwoningen in Oosterhoogebrug) 
  van de commissie  Ruimte en Wonen van 2 december 2015.  
Datum: 23 november 2015 
 
 
 
Geachte leden van de commissie Ruimte en Wonen, 
 
Hieronder vindt u de bespreekpunten betreffende de hierboven genoemde collegebrief. In de 
collegebrief staat dat er gewerkt wordt met een variant waarin de woningen aan de Madeliefstaat 
blijven. Grondgebonden sociale huurwoningen zijn woningen waar in Groningen behoefte aan 
bestaat en waar een tekort aan is. De nieuwbouw die wordt voorgesteld is goed, maar zou in de 
ogen van de SP juist een aanvulling kunnen betekenen op de bestaande voorraad sociale 
huurwoningen. De SP ziet daarom graag dat deze sociale huurwoningen behouden blijven.  
 
De SP wil graag het volgende met de andere fracties bespreken. 
 

1. Gezien het grote tekort van sociale huurwoningen in Groningen: zijn de andere fracties met 
de SP van mening dat de afbraak van deze sociale huurwoningen niet gewenst is? 

 
2. Zijn de fracties met de SP van mening dat er alleen een variant moet worden uitgewerkt 

waarin de sociale huurwoningen gespaard blijven? 
 

3. Zijn de fracties met de SP van mening dat (verdere) uitbreiding van het winkelgebied niet 
per definitie opweegt tegen het afbreken van de sociale huurwoningen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie te Groningen 
Mechteld van Duin 
 
 
 


